
 
Referat bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Onsdag d. 5.10.2022 kl. 19.00 – 20.30 
Indkaldt:  
Anders Bondo (ABO), Birgit Belling (BB), Kaj Nielsen (KN), Anette Nielsen (AN), Randi Andersen (RA), Judith 
Bruun (JB) Casper Schneidereit (CS), Conni Nis Hansen (CNH) 
 
Afbud fra: - 
Mødeleder: AB 
Ref: AN 

Dagsorden Referat 

Træffetid d.4.10.22 kl. 17.30  BB: Intet 

Velkomst AB 
Godkendelse af referat  
7.9.2022  AN 

Anders byder velkommen til CNH, som er special guest-star i forbindelse 
med pkt.4. 
Referat godkendt 

2. Orientering:  
1. Formanden 
2. Andre 

1. Rådhusforeningen er nedlagt. Kaj har henvendt sig til Kultur og fritid for at 
rykke for afklaring vedr. Rådhusets fremtid. Hundeparken indvies 8.10.22. 
Stubbekøbingfilmen starter produktionen 3.5.23. Indtil videre er dialogen 
med AB. Ole Helbo anbefaler at vi ansøger Nordeafonden om midler til 
grønne oaser. Generelt om henvendelser som denne tages med i næste 
nyhedsbrev. Anders orienterer om ny medarbejder, der kan varetage 
administrative opgaver. Bjørn Nielsen er i gang med at planlægge en 
filmaften. Biblioteket har inviteret LIS til møde 9.11.22. Guitarkomsammen 
på rådhuset har potentiale til at udvikle sig til musikaftener. KS har været til 
årsmøde i Herning. Anders Bondo er valgt som 2.suppleant til 
hovedstyrelsen. Gadeteaterforestillingen gik fint og aktørerne var tilfredse. 
 
2. Kaj: Har modtaget en henvendelse fra en borger vedr. et arrangement der 
er kommet i stand samarbejde med folkesundhed. LIS og vedkommende 
mødes i nær fremtid. Casper: Har undersøgt muligheder for at etablere 
”scenevogn”. AB følger op. Birgit: En dygtig person, der i kommunalt regi, 
kan hjælpe med administrative opgaver i foreløbigt 13 uger. Hun er allerede 
godt i gang. Anette: Hundeparken indvies 8.10.22. Kommunen (?) har taget 
kontakt og der kommer penge til materialer til agilitybanen. Der har tidligere 
været donationer til maling, borde og bænke, så de har nu, hvad de skal 
bruge.  
Strikkemuseet er lukket for sæsonen, besøgstallet er støt stigende. Uden at 
inkludere workshops og aftenarr. ca. 1000 i sæsonen fra 1.juni-15.sept.  
LIS var godt repræsenteret til JF bisættelse. Kirken var fuld og familien var 
glade for at opleve Jespers netværk i Stubbekøbing.  
 

3. Økonomi: 
Status og afregninger m.m.  
 

 
Vedr. arrangementet med Postorkestret i anlægget 21.08.22: Der er 
afrapporteret med de relevante bilag og regnskabet forventes afsluttet til 
næste KSmøde i starten af november. Der er udgifter vedr. hærværk i 
pavillonen. Vi kontakter politiet vedr. hændelsen. CNH og AB følger op.  
Vi har stadig Stubbekøbing-bøger tilbage. Vi forventer flere solgt til jul. 
 

4. Projekter:  
1. Visionsplan LIV d.17. 
2. Repr. til MC museet 
3. Halloween 
4. Tomme vinduer 

 
1. Overvejelser drøftet. Tages op løbende.  
2. Jesper Rye er interesseret. Jesper inviteres til næste LIS-møde. Kim 
Rahbæk er blevet spurgt vedr. kandidat til bestyrelsen i MC-museet og har 
umiddelbart et forslag, som vi vender tilbage til. 

http://livistubbekoebing.dk/index.php?mact=Banners,cntnt01,link,0&cntnt01banner_id=4&cntnt01category_id=1&cntnt01returnid=15


 
5. Velkomstarr.: Nye 

borgere 11.1.23 (CNH 
inviteret) 

 
3. Randi: Der bliver børnediskotek i borgerstuen. LIS gemmer deres ideer til 
en anden gang. 
4. Henvendelse til 4B, Martin Feldt. Vi afventer svar. 
5. Der blev søgt midler (10.000 kr.) umiddelbart før Covid til et 
fyraftensarrangement med efterfølgende spisning med det formål at 
orientere om områdets foreninger m.v. NY DATO: 22. marts 2023. 
Opfølgning/planlægning: CS, AN m.fl. mødes kl. 18. 2.11.22. CNH sender 
relevante dokumenter inden planlægningsmødet. 

5. To do listen 
 
 

Se tidligere punkter 

6. Evt. 
 
 

 

7. Næste møde 2.november, kl 18.30 
 

http://livistubbekoebing.dk/index.php?mact=Banners,cntnt01,link,0&cntnt01banner_id=4&cntnt01category_id=1&cntnt01returnid=15

